

INSIDE VILLE DE LUXEMBOURG**■ COMMERCES / SHOPS & STORES****Le commerce local
en fête à Luxexpo***Local businesses
celebrated at Luxexpo*

FR Pour sa cinquième édition, *Long Live The Summer* revient chez Luxexpo The Box, en partenariat avec la Ville de Luxembourg et le soutien de la Chambre de commerce, pour célébrer le commerce de proximité et les créateurs locaux. Les 20 et 21 septembre, le centre d'exposition se transformera en un immense marché lifestyle avec shopping, ateliers créatifs, animations culturelles et sportives, et street food. Temps fort : la nocturne des commerçants le samedi 20 septembre, pour prolonger l'expérience shopping dans une ambiance musicale.

EN For its fifth edition, *Long Live The Summer* returns to Luxexpo The Box, in partnership with the City of Luxembourg and with the support of the Chamber of Commerce, to celebrate local retailers and creative entrepreneurs. On 20 and 21 September, the exhibition centre will be transformed into a giant lifestyle market combining shopping, creative workshops, cultural and sports activities, and street food. Highlight of this edition: the Saturday night shopping event on 20 September, extending the shopping experience into the evening in a warm, musical, and convivial atmosphere.

20-21/09

Entrée gratuite sur inscription

Free admission upon registration

marcom@thebox.lu

www.llts.lu

22 — City — 09/2025